
17-April-2015

Referat fra FAU møte 11.03-15

Tilstede: Bjørn, Asle, Jan Ivar, Irene (rektor) og Elin (ref).

Sa kl. Skoleutbygging, info fra rektor.

Plassering i forrige forslag er avslått. Nå er arkitektene igang med å tegne nytt tilbygg i tilknytning til

paviljongen. Tilbygget skal være på to etg.

l mai 2015 skal det velges entreprenør.

l august 2015 er det byggestart og ferdigstilling i august 2016.

Det er planlagt parkeringsplass langs gangvei ned mot Moldekleiv. De skal og se på løsninger i forhold

til krysset ved barnehagen. '

Sak2. FAU vil  i  samarbeid med rektor forfatte et skriv om ønske om seinere skolebuss. Tar det som

sak i SU  +  SU på ungdomskolen.

Sak3. lnfo om Sl\/lU(skolemiljøutvalg)1103-15.

Elevundersøkelse for 5-7 klasse i desember -14. Scoren på alle punkt har steget.

Det kommer frem at elevene ønsker flere og aktive læringsmetoder.

Det er behov for mer konkrete tilbakemeldinger på hva som skal til forå bli bedre.

Fysisk læringsmiljø scoret og lavt (renhold og temperatur).

Det kommer frem at felles regler blir håndhevet ulikt av ulike lærere.

Elevene ønsker at lærerene skal være tilstede i garderobeområdet iforbindelse med gymtimer.

lndeksene på undersøkelsen kommer frem på Skoleportalen. Skolen viljobbe videre med resultatene

fra undersøkelsen. Den vil bli tatt opp med elevrådet. FAU ønsker tilbakemelding fra skolen om hva

som konkret blir gjort.

Diverse:

- Bemanning: Det er ansatt ny inspektør, Vigdis Valle. Hun vil være 50% i undervisning og 50%i

administrasjonen.

-  Det jobbes med å ansette spesialpedagog i 38% stilling.

- Det blir Zero kveld O7.mai 2015, mer info kommer.

- Tore jobber videre ift nytt lydanlegg. Håper å ha dette på plass før 17.mai.

-Det vil bli arragert dugnad for å rydde bod og ordne til ute/sitteområde i skogen bak skolen.

Neste møte 08.april-15 kl.19:00.

Referent: Elin Irene Seilen Villanger
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